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Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 20. oktober 2020 kl. 17:15 – 19:45. 
 
I skolens personalebygning 
Forplejning: Mad + drikke 

  
Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Nina Hilsted Gemal, Janne Refnov, Helle Nicola Jensen, Sibel Arslan, Bo Sixhøj.  

Forældre –og erhvervsrepræsentant: 

Kirstine Bindzus 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anita Køster, Per Terry 

Elevrepræsentanter:  

Mikkel Radza Petersen, Bertram Columbus Rus Engel 

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Afbud: Henrik Schulz, Kenneth Rasmussen 

 

1. Sag nr. 01.10.20 Korte meddelelser fra 

Elevrådet:  

Ingen møder siden senest afholdte sb-møde. Næste møde for store elevråd er torsdag d. 22. oktober. 

Formand:   

Landsmøde ”Skole & Forældre” afholdes d.  21. november 2020, kl. 10.00 til 14.00, virtuelt.  

Svarfristen er den 30. oktober. Jens-Halvor sender link ud til bestyrelsen. 

Udvalg:  

Se sag nr. 3. 

SFO – Anita:  

Færre fremmødte børn end ellers tilmeldt i uge 42. Siden sommerferien hentes børnene generelt tidligere, 

særligt på 1. og 2. årgang er der færre børn i tidsrummet kl. 16-17, hvilket sandsynligvis skyldes, at 

mange arbejder hjemmefra og derfor har andre afhentningsmuligheder.      

Undervisningen – Per:  

Ingen bemærkninger 

Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  
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Skoleledelsen:   

Travl periode op til efterårsferien, som var tiltrængt for alle. 

Svømmeundervisningen går tilbage til den oprindelige model med holdundervisning fremfor på 

klasseniveau. Særlige hensyn tages omkring bustransport og omklædningssituationen, hvor børnene 

holdes adskilt klassevis. 

To lærerstillinger er slået op grundet stigende børnetal, samt at en lærer flytter til Jylland ved årsskiftet. 

Ressourcepædagogstillingen er nu besat med opstart per 1/11. Skolen får derved 2 ressourcepædagoger. 

Skolens nye sekretær, Britt, er begyndt d. 1/10. 

SFO har opslået 2 stillinger, da en pædagog flytter til Jylland, og et barselvikariat skal genbesættes.       

 

2. Sag nr. 02.10.20 Status vedr. Covid-19 v. Kia 

Ingen nye hjemsendte klasser siden seneste sb-møde og fortsat ingen smitteramte medarbejdere på  

skolen generelt.   

Fortsat fokus på særligt udskolingselevernes håndhygiejne. 

Det blev foreslået, at en drøftelse af covid-19 erfaringer, ift. forældrenes rolle om morgenen i forbindelse 

med aflevering, kunne tages senere på skoleåret – både i personalegruppe og sb-regi.  

 

3. Sag nr. 03.10.20 Adfærd og kultur princip v. Henrik Schulz  

Helle fremlagte udvalgets arbejde. Herefter drøftelser af bl.a. hvad princippet skal belyse og med hvilket  

formål.  Det blev bemærket, at udvalgets oplæg ikke blot var ”tilrettelser”, som ellers ført til referat fra  

forrige møde. 

Det blev besluttet, at ledelsen tager afsæt i udvalgets første oplæg (som blev behandlet ved foregående  

sb-møde) ved personalemødet onsdag d. 28. oktober, hvor adfærd og samvær på Rødovre Skole drøftes,  

da en ekstern oplægsholder og processtyre har tager afsæt i dette ved planlægningen af mødet.  

Udvalget og ledelse tilpasser princippet i fællesskab inden endelige godkendelse i sb.     

 

4. Sag nr. 04.10.20 Økonomiopfølgning v. Henrik Schulz 

Udskydes til næste sb-møde, da hverken Henrik eller Kenneth havde mulighed for deltagelse. 

 

5. Sag nr. 05.10.20 Profiltanker v. Kia 

Med afsæt i artiklen fra Rødovre Lokalnyt orienterede Kia om, at der ikke har været løftet et ønske fra 

skolens personale om en særlig profil på Rødovre Skole.  Tiden under covid-19 vanskeliggør desuden 

projekter af en sådan karakter, som kalder på fuld involvering af personale, elever og forældre samt 

fundamentale ændringer af hele organisationen, således profilen får et reelt liv og virke i 

skolehverdagen.      

Ledelsen har sendt besked ud til alle skolens forældre ifm. med artiklen.     
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6. Sag nr. 06.10.20 Byggesag v. Jørn (kl.18:30) 

Udskudt til kommende møde. 

 

7. Sag nr. 07.10.20 Evaluering af 0. klasserne v. Henrik Rasmussen 

Henrik orienterede om klassedannelsesprocessen for nuværende 0.klasser. 

Særlige forhold og vilkår har gjort sig gældende denne gang. Dels har vi modtaget flere børn (4 spor) 

samt covid-19 har skabt sundhedsfaglige begrænsninger, som har haft betydning for bl.a. 

gruppestørrelser samt afprøvning af nye børnekonstellationer.  

Klassedannelsen er sket på baggrund af bestyrelsens 5 kriterier for sammensætning jf. Principper for 

klassedannelser. Det er oplevelsen, at det er lykkes at skabe fire velfungerende klasser. 

Den lidt alternative opstart, grundet retningslinjerne, har også skabt nye blikke og brugbare erfaringer 

bl.a. ift. børnenes første dag, hvor erfaringer om klasseopdeling, hvor børnene kaldes op samlet samt 

rundvisninger i forældregrupper ved ledelsesteamet fungerede godt. 

Der blev spurgt til køre- og procesplan, som der arbejdes ud fra. Denne vil bestyrelse gerne præsenteres 

for ved lejlighed.                

 

8. Sag nr. 08.10.20 Fællesfoto v. Jens-Halvor   

Udskydes til næste sb-møde d. 23/11 

 

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsesformand 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

Næste møde afholdes mandag d.23. november 2020  

Punkter til dagsordener:  

 Se Årshjul 

 
 
 


